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1  2.500 προσλήψεις το 2019 στον χώρο της Υγείας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-03-2019

Επιφάνεια: 567.06 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΟΥ ΕΣΥ

2.500 προσλήψεις 
στην Υγεία το 2019

£§> Τις 10.000 θα φτάσουν οι προ
σλήψεις ιατρών και νοσηλευτών 
σε βάθος τετραετίας στο πλαίσιο 
του μακροπρόθεσμου προγραμ
ματισμού της κυβέρνησης.

ΣΕΛ. 9
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1  2.500 προσλήψεις το 2019 στον χώρο της Υγείας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-03-2019

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Μ. ΙΕΝΟΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 
ΜΕ ΤΟΥΣ Α. ΙΑΝΘΟ ΚΑΙ Π. ΠΟΛΑΚΗ

2.500 προσλήψεις ίο 2019 
στον χώρο της Υγείας

£§> Την πρόσληψη 2.500 ιαιρών 
και νοσηλευτών στις δομές Υγείας 
της χώρας το 2019 και συνολικά
10.000 σε βάθος τετραετίας ανα
κοίνωσε χθες η υπουργός Διοικη
τικής Ανασυγκρότησης Μ. Ξενο- 
γιαννακοπούλου μετά τη συνάντη
ση με τον υπουργό Υγείας Α. Ξάνθο 
και τον αναπληρωτή υπουργό Π. 
Πολάκη.

Η σύσκεψη των τριών υπουργών 
πραγματοποιήθηκε χθες το μεση
μέρι στο υπουργείο Διοικητικής Α
νασυγκρότησης και μετά το πέρας 
αυτής ανακοινώθηκε ότι μπαίνει ά
μεσα μπροστά η ενίσχυση των νο
σοκομείων με 2.500 προσλήψεις, α
ριθμός που θα φτάσει τις συνολικά
10.000 σε διάρκεια τετραετίας, στο 
πλαίσιο του μακροπρόθεσμου προ
γραμματισμού προσλήψεων των υ
πουργείων κατ’ εφαρμογή του πρό
σφατου νόμου για τον προγραμμα
τισμό των προσλήψεων και την ε
νίσχυση του ΑΣΕΠ.

Όπως σημείωσε, εξάλλου, και η 
υπουργός εξερχόμενη της συνά
ντησης το υπουργείο Υγείας είναι 
«από τα πρώτα υπουργεία που α- 
νταποκρίθηκαν, με μία εμπεριστα
τωμένη πρόταση και για τον ετήσιο 
προγραμματισμό και για τον πο
λυετή μακροπρόθεσμο στρατηγικό 
σχεδίασμά στον χώρο της Υγείας», 
εξ’ ου και στο πλαίσιο αυτό «συμ
φωνήσαμε και ξεκινάμε ήδη από 
φέτος με την πρόσληψη 2.500 για 
τον τομέα της Υγείας, 1.000 ιατρών 
και 1.500 νοσηλευτών και λοιπού 
προσωπικού.

Ταυτόχρονα θα βάλουμε στον μα
κροπρόθεσμο σχεδίασμά μας για 
την επόμενη τριετία, σε συνάρτηση 
και με το Μεσοπρόθεσμο Πρό
γραμμα, 7.500 προσλήψεις για τον 
χώρο της Υγείας. Άρα, ξεκινώντας 
από φέτος, την επόμενη τετραετία 
θα προσληφθούν 10.000 άτομα 
στον χώρο της Υγείας αποδεικνύει 
και έμπρακτα τη μεγάλη προτεραι
ότητα και σημασία που δίνει η κυ
βέρνηση στο Εθνικό Σύστημα Υγεί
ας» κατέληξε η Μ. Ξενογιαννακο- 
πούλου.

Από την πλευρά του ο Α. Ξάνθος 
ενημέρωσε σχετικά με την κατανο
μή των προσλήψεων ότι θα δοθεί 
«προτεραιότητα στα υποστελεχω
μένα τμήματα και τις κλινικές σε ό
λη τη χώρα, στα τμήματα εξειδι- 
κευμένης φροντίδας, όπως είναι οι 
ογκολογικές κλινικές, οι μονάδες ε
ντατικής θεραπείας, οι μονάδες τε
χνητού νεφρού, τα εργαστήρια ό
λων των κατηγοριών, τα τμήματα ε-

Στις 10.000 οι 
προσλήψεις σε βάθος 

τετραετίας στο πλαίσιο 
του μακροπρόθεσμου 
προγραμματισμού

πειγόντων περιστατικών, οι δομές 
ψυχικής υγείας, οι μονάδες αποκα
τάστασης, τα φυσικοθεραπευτήρια 
των νοσοκομείων, η πρωτοβάθμια 
φροντίδα, τα Κέντρα Υγείας και τα 
περιφερειακά τους ιατρεία και τα 
εργαστήριά τους».

Επίσης, σύμφωνα με τον υπουρ
γό, με τις επικείμενες προσλήψεις 
παρέχεται «η δυνατότητα σε συμ- 
βασιούχους γιατρούς, νοσηλευτικό 
και άλλο προσωπικό, που αυτά τα 
χρόνια κάλυψαν μέσα από διαφό
ρων τύπων συμβάσεις ζωτικές α
νάγκες στο σύστημα, να διεκδική- 
σουν αξιοπρέπεια, με αξιοκρατία 
και διαφάνεια μέσα από ανοιχτές

προκηρύξεις μόνιμη θέση στο σύ
στημα και με αυτόν τον τρόπο να 
καλύψουν με μόνιμο τρόπο πάγιες 
και διαρκείς ανάγκες, για τις οποί
ες τώρα έχουμε βρει διάφορες προ
σωρινές λύσεις προκειμένου να κα- 
λύψουμε τα κενά».

Ο Π. Πολάκης χαρακτήρισε τον 
πολυετή προγραμματισμό των
10.000 προσλήψεων, των 4.000 για
τρών και των υπόλοιπων 6.000 σε 
νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό 
ως «συνέχεια της τεράστιας προ
σπάθειας» για ενίσχυση του προ
σωπικού, καθώς «έχουν αναλάβει 
υπηρεσία πάνω από 18.000 άν
θρωποι από τον Οκτώβριο του 2015 
μέχρι σήμερα στο ΕΣΥ, και είναι κι 
άλλοι περίπου 5.000 με προκηρυγ
μένες θέσεις και στη διαδικασία να 
αναλάβουν».

Στο ίδιο πλαίσιο κατέληξε: «Ενι- 
σχύσαμε και οικονομικά το σύστη
μα, παραλάβαμε νοσοκομεία με 730 
εκατ. χρέη και φέτος έχουν πάνω α
πό 250 εκατ. ταμειακό πλεόνασμα 
και νομίζω ότι από εδώ και πέρα θα 
μπορούμε να μιλάμε για την ανά
πτυξη του συστήματος Υγείας».

Ν. ΜΟΡΦΟΝΙΟΣ
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1  Νίκη της «γαλάζιας» παράταξης στις εκλογές για
Δ.Σ. του ΠΙΣ

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-03-2019

Επιφάνεια: 153.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νίκη της «γαλάζιας» παράταξης 
στις εκλογές για Δ.Σ. του ΠΕ
Νέα «γαλάζια νίκη» στον ιατρικό 
κόσμο της χώρας. Οι αρχαιρεσίες 
για τα διοικητικά όργανα του Πα
νελληνίου Ιατρικού Συλλόγου (ΠΙΣ), 
που πραγματοποιήθηκαν προχθές 
με τη συμμετοχή 380 προέδρων 
και εκλεκτόρων ιατρικών συλλόγων, 
ανέδειξαν ως πρώτη δύναμη την 
παράταξη ΔΗΚΙ-ΕΝΟΣΥ, με επικε
φαλής τον κ. Αθ. Εξαδάκτυλο, 
πρώην πρόεδρο του Ιατρικού Συλ
λόγου Θεσσαλονίκης. Η ΔΗΚΙ-ΕΝΟ- 
ΣΥ αποτελεί συνεργασία γιατρών 
του κεντροδεξιού χώρου και έλαβε 
το 62% των ψήφων και τις 9 από 
τις 15 έδρες του Δ.Σ. του Πανελλη
νίου Ιατρικού Συλλόγου. Σημειώνε
ται ότι και στις εκλογές στην Ενωση 
Ιατρών Νοσοκομείων Αθηνών - 
Πειραιώς που πραγματοποιήθηκαν 
την προηγούμενη εβδομάδα πρώτη 
ήταν η παράταξη που στηρίζεται 
από τη Ν.Δ.

Οπως σχολίασε ο πρόεδρος της 
Ν.Δ. Κυρ. Μητσοτάκης, με ανάρ
τησή του στον λογαριασμό του στο

Twitter, «η εκλογή του Αθ. Εξαδά- 
κτυλου με 62% στην προεδρία του 
Πανελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου 
είναι σημαντική. Οχι μόνο γιατί σε 
μία ακόμη κάλπη αποδοκιμάζεται 
ο ΣΥΡΙΖΑ, αλλά γιατί δείχνει ότι ο 
ιατρικός κόσμος έχει αγκαλιάσει 
το πρόγραμμα της Ν.Δ. για την ανα
βάθμιση της δημόσιας υγείας».

Στις εκλογές για το Δ.Σ. του ΠΙΣ, 
δύο έδρες έλαβε η παράταξη του 
ΣΥΡΙΖΑ Αγωνιστικό Μέτωπο και 
από μία έδρα έλαβαν η παράταξη 
Ενωτικό Κίνημα -ιδρύθηκε από 
τον κ. Παν. Ψυχάρη, ο οποίος δεν 
κατέβηκε υπό την κομματική ομ
πρέλα του ΣΥΡΙΖΑ σε αυτές τις 
εκλογές- η ΔΗΠΑΚ (ΚΚΕ), η ΑΠΚΙ 
(ΚΙΝΑΛ) και το Αγωνιστικό Κίνημα 
(ΑΡΣΙ). Σημειώνεται ότι η νέα δι
οίκηση του ΠΙΣ έχει να αντιμε
τωπίσει, μεταξύ άλλων, τη διαχεί
ριση των προβλημάτων της πρω
τοβάθμιας φροντίδας υγείας και 
της ελλιπούς στελέχωσης των νο
σοκομείων.
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1  1.500 μόνιμες θέσεις σε νοσοκομεία, ΕΚΑΒ Κέντρα
Υγείας

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,21,24 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-03-2019

Επιφάνεια: 1633.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ον 4 νέο\ ολΟ^ωΝ 
προσλήψεις pWV»'3''

ΕΙΔΙΚΟ
ΕΝΘΕΤΟ
8 ΣΕΛΙΔΕΣ

2.502
ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ
ΜΕ 4 ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥΣ 
ΣΕ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ, 
ΟΑΕΑ, ΤΑΠΑ, ΕΥΠ

Τρέχουν αιτήσεις 
για 282 προσλήψεις 
σε ΕΥΑΘ, δήμους, 
ΕΛ.ΑΣ., Ανώνυμη 
Εταιρεία Μονάδων 
Υγείας

01 ΠΙΝΑΚΕΣ 
ΜΕ ΤΙΣ ΘΕΣΕΙΣ,
01 ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΕΣ ΚΑΙ ΤΑ 
ΚΡΙΤΗΡΙΑ Μ0ΡΙ0Λ0ΤΗΣΗΣ

Τ.500 μόνιμοι νοσηλευτές 
και παραϊατρικοί,

500 καθαριστές με διετείς συμβάσεις,
200 εποχικοί σε μουσεία - αρχαιολογικούς 
χώρους και 302 διοικητικοί
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1  1.500 μόνιμες θέσεις σε νοσοκομεία, ΕΚΑΒ Κέντρα Υγείας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,21,24 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-03-2019

01 ΑΝΑΛΥΤΙΚΟΙ ΠΙΝΑΚΕΣ ΜΕ ΤΙΣ ΘΕΣΕΙΣ, ΤΑ ΚΡΙΤΗΡΙΑ ΚΑΙ ΤΗ ΜΟΡΙΟΔΟΤΗΣΗ

Οι 4 νέοι διαγωνισμοί για 2.502 
προσλήψεις μονίμων και εποχικών

Μ
ε μόνιμο και εποχικό προ
σωπικό ενισχύονται τέσσερις 
υπηρεσίες του Δημοσίου το 
επόμενο διάστημα. Συνολικά θα γίνουν 

2.502 προσλήψεις, εκ των οποίων οι 
1.802 αφορούν σε προσωπικό αορίστου 
χρόνου. Για τις 302 από αυτές τις θέσεις 
«τρέχουν» οι αιτήσεις και οι υποψήφιοι 
θα πρέπει να βιαστούν για να συμμε
τέχουν στο διαγωνισμό. Μέχρι τις 12 
Μαρτίου θα δέχεται αιτήσεις η Εθνική 
Υπηρεσία Πληροφοριών. Παράλληλα, 
μέσα στις επόμενες μέρες θα ξεκινήσει 
η διαδικασία αιτήσεων για 500 εποχικές 
θέσεις στον ΟΑΕΔ και 200 θέσεις στο 
Ταμείο Αρχαιολογικών Πόρων και Απαλ
λοτριώσεων. Τέλος, άμεσα αναμένεται η 
νέα προκήρυξη του υπ. Υγείας για 1.500 
μόνιμους νοσηλευτές και παραϊατρικό 
προσωπικό σε νοσοκομεία και ΕΚΑΒ.
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1  1.500 μόνιμες θέσεις σε νοσοκομεία, ΕΚΑΒ Κέντρα Υγείας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,21,24 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-03-2019

01 ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΕΣ ΠΟΥ ΘΑ ΖΗΤΗΘΟΥΝ ΣΤΗ ΝΕΑ ΠΡΟΚΗΡΥΣΗ ΓΙΑ ΤΙΣ 1.500 ΜΟΝΙΜΕΣ ΘΕΣΕΙΣ

ΣΟΦΙΑ ΕΜΜΑΝΟΗΛΙΔΟΥ
semmanoilidou@e-typos.com

Π
ροεκλογικές προσλήψεις 
ανακοίνωσε η κυβέρνηση 
στον τομέα της Υγείας. 
Συγκεκριμένα όπως ανα
κοίνωσαν από κοινού οι υπουργοί 
Διοικητικής Ανασυγκρότησης, Μαρι- 

λίζα Ξενογιαννακοπούλου, και Υγείας, 
Ανδρέας Ξανθός, και ο αναπληρωτής 
υπουργός Υγείας, Παύλος Πολάκπς, 
μετά από συνάντηση που είχαν στο 
υπουργείο Διοικητικής Ανασυγκρό
τησης, αναμένονται 10.000 νέες μό
νιμες προσλήψεις σε νοσοκομεία και 
φορείς της Υγείας, μέσα στην επόμενη 
τετραετία.

Από τις συνολικά 10.000 μόνιμες 
προσλήψεις, 4.000 θέσεις θα καλυ
φθούν από γιατρούς και 6.000 από 
νοσηλευτικό, παραϊατρικό και λοιπό 
προσωπικό.

2.500
ΘΕΣΕΙΣ ΜΕΣΑ ΣΤΟ 2019
Για φέτος έχουν προβλεφθεί 2.500 
προσλήψεις (1.000 γιατροί, 1.500 
νοσηλευτές και λοιπό προσωπικό). Η 
υπουργός Διοικητικής Ανασυγκρότη
σης ανέφερε ότι αυτές οι προσλήψεις 
είναι μέρος των 9.000 που θα πραγ
ματοποιηθούν το 2019 και επιτυγχά
νονται χάρη στην αναλογία «1 πρό
σληψη για κάθε 1 αποχώρηση», 
που ισχύει από φέτος.

Δεν παρέλειψε να επισημά- 
νει ότι εάν ισχύσει ο κανόνας «1 
πρόσληψη για κάθε 5 αποχωρή
σεις» ο συνολικός αριθμός των 
φετινών προσλήψεων θα περι
οριζόταν στις 1.800 «που σημαί
νει ότι οριακά θα καλύπτονταν οι 
παραγωγικές σχολές του στρατού 
και των σωμάτων ασφαλείας χωρίς 
να μπορέσει να καλυφθεί ο κρίσιμος 
χώρος του κοινωνικού κράτους».

Οι 1.500 προσλήψεις αποτελούν 
μέρος της προκήρυξης 11Κ/2018 
που είχε αρχικά δημοσιεύσει το ΑΣΕΠ

αυτό ο αριθμός των θέσεων αυξή
θηκε κατά 380 περίπου. Σύμφωνα με 
τα όσα γνωρίζουμε μέχρι στιγμής, η 
νέα προκήρυξη θα γίνει στα πρότυπα 
της 3Κ/2018, δηλαδή με αυξη
μένη μοριοδότπση για τους ήδη 
υπηρετούντες και το επικουρικό 
προσωπικό.

Το υπουργείο έχει στείλει στο 
ΑΣΕΠ τους αναμορφωμένους πίνα
κες και γίνεται επεξεργασία της προ
κήρυξης που αναμένεται να σταλεί 
για δημοσίευση πολύ σύντομα. Η 
«Αγορά Εργασίας» δημοσιεύει σή
μερα ένα αναλυτικό πίνακα με τις 
ειδικότητες που έχουν συμπεριλη- 
φθεί στο νέο διαγωνισμό. Η

μέσα στα Χριστούγεννα 
αλλά το υπ. Υγείας ζήτησε 
την αναστολή της έκδοσής 
της μετά από εισηγήσεις και 

πιέσεις των συνδικαλιστικών 
οργανώσεων, προκειμένου να 

αυξηθεί ο συνολικός αριθμός 
των υπό κάλυψη θέσεων για 

τους επικουρικούς που υπηρετούν 
αυτή τη στιγμή στα νοσοκομεία και 

των οποίων οι συμβάσεις λήγουν σε 
λίγους μήνες.

Η προκήρυξη 11 Κ/2018 αφο
ρούσε στην πρόσληψη 1.116 
ατόμων διαφόρων ειδικοτήτων. 
Οι συνδικαλιστικές πιέσεις τελικά 
λειτούργησαν όπως φαίνεται γι’

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΖΟΝΤΑΙ 10.000 ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ ΤΗΝ ΕΠΟΜΕΝΗ

1.500 μόνιμες θέσεις 
σε νοσοκομεία, ΕΚΑΒ 
Κέντρα Υγείας

ΔΕ ΑΔΕΛΦΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΩΝ

ΔΕ ΒΟΗΘΩΝ ΑΚΠΝΟΛΟΠΚΩΝ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ

ΛΡ ΒΟΗΘΩΝ ΙΑΤΡΙΚΩΝ
& ΒΙΟΛΟΠΚΩΝ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ

ΔΕ ΒΟΗΘΩΝ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ

ΔΕ ΒΟΗΘΩΝ ΦΑΡΜΑΚΕΙΟΥ

ΔΕ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ -ΛΟΓΙΣΤΙΚΟΥ

ΔΕ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΓΡΑΜΜΑΤΕΩΝ

ΔΕ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΩΝ ΥΠΟΛΟΓΙΣΤΩΝ

ΔΕ ΙΑΤΡΙΚΩΝ ΚΑΙ ΒΙΟΛΟΠΚΩΝ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ

ΔΕ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ

ΔΕ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ

ΔΕ ΠΛΗΡΩΜΑΤΩΝ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΩΝ

ΔΕ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ Η/Υ

ΛΡ ΤΕΧΝΙΚΟΥ - ΕΙΔ. ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΩΝ - 
ΗΛΕΚΤΡΟΤΕΧΝΙΤΩΝ 

ΛΡ ΤΕΧΝΙΚΟΥ-ΜΗΧΑΝΟΤΕΧΝΙΤΗΣ 
ΕΡΓΑΛΕΙΟΜΗΧΑΝΩΝ 

ΛΡ ΤΕΧΝΙΚΟΥ
(ΕΙΔ. ΚΛΙΒΑΝΙΣΤΩΝ - ΑΠΟΛΥΜΑΝΤΩΝ)

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΩΝ

ΛΡ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ 
ΗΛΕΚΤΡΟΤΕΧΝΙΤΩΝ

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ ΘΕΡΜΑΣΤΩΝ

ΛΡ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ ΚΛΙΒΑΝΙΣΤΩΝ- 
ΑΠΟΣΤΕΙΡΩΤΩΝ ΑΠΟΛΥΜΑΝΤΩΝ

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ - ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ ΥΔΡΑΥΛΙΚΟΥ 

ΛΡ ΤΕΧΝΙΚΟΥ
ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ ΕΛΑΙΟΧΡΩΜΑΤΙΣΤΩΝ 

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΕΡΓΟΔΗΓΩΝ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΩΝ 

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΩΝ 

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΗΛΕΚΤΡΟΤΕΧΝΙΤΩΝ 

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΘΕΡΜΑΣΤΩΝ

ΛΡ ΤΕΧΝΙΚΟΥ-ΜΕ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑ 
ΗΛΕΚΤΡΟΤΕΧΝΙΤΩΝ

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΟΔΗΓΩΝ 

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΥΔΡΑΥΛΙΚΩΝ 

ΔΕ ΤΕΧΝΙΚΟΥ (ΘΕΡΜΟΫΔΡΑΥΛΙΚΩΝ)

ΔΕ ΧΕΙΡΙΣΤΩΝ ΕΜΦΑΝΙΣΤΩΝ 

ΔΕ ΧΕΙΡΙΣΤΩΝ ΙΑΤΡΙΚΩΝ ΣΥΣΚΕΥΩΝ

ΠΕ ΑΚΤΙΝΟΦΥΣΙΚΩΝ ΤΕ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΜΟΝΑΔΩΝ ΥΓΕΙΑΣ & ΠΡΟΝΟΙΑΣ

ΠΕ ΔΙΑΙΤΟΛΟΠΑΣ ΤΕ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΜΟΝΑΔΩΝ ΥΓΕΙΑΣ

ΠΕ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΤΕ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΛΟΠΣΤΙΚΟΥ

ΠΕ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ - ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ ΤΕ ΙΑΤΡΙΚΩΝ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ

ΠΕ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΛΟΠΣΓΙΚΟΥ ΤΕ ΙΑΤΡΙΚΩΝ ΚΑΙ ΒΙΟΛΟΠΚΩΝ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ

ΠΕ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ (ΕΙΔ. ΜΗΧΑΝΟΛΟΓΟΥ ή ΤΕ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ
1 It ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΟΥ ΜΗΧΑΝΙΚΟΥ) ΤΕ ΛΟΠΣΤΙΚΗΣ

ΠΕ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ ΤΕ ΜΑΙΕΥΤΙΚΗΣ

ΠΕ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ
ΤΕ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ

ΠΕ ΦΑΡΜΑΚΟΠΟΙΩΝ
11 ΥΠΟΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΜΗΧΑΝΟΛΟΓΩΝ

ΠΕ ΦΥΣΙΚΩΝ ΑΚΤΙΝΟΦΥΣΙΚΩΝ ΙΑΤΡΙΚΗΣ ΤΕ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΩΝ

ΠΕ ΧΗΜΕΙΑΣ - ΒΙΟΧΗΜΕΙΑΣ - ΒΙΟΛΟΓΙΑΣ ΤΕ ΝΟΣΗΛΕΥΤΙΚΗΣ
1 It (ΒΙΟΛΟΠΑΣ) ΤΕ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ

ΠΕ ΧΗΜΙΚΩΝ-ΒΙΟΧΗΜΙΚΩΝ ΤΕ ΤΕΧΝΟΛΟΓΩΝ ΙΑΤΡΙΚΩΝ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ

ΠΕ ΧΗΜΙΚΩΝ - ΒΙΟΧΗΜΙΚΩΝ - ΒΙΟΛΟΓΩΝ ΤΕ ΕΡΓΟΘΕΡΑΠΕΙΑΣ
1 It (ΒΙΟΛΟΓΩΝ)

ΤΕ ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΙΑΣ
ΠΕ ΨΥΧΟΛΟΠΑΣ

ΤΕ ΦΥΣΙΚΟΘΕΡΑΠΕΙΑΣ
ΠΕ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ

VE ΒΟΗΘΗΤΙΚΟΥ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ
ΤΕ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ - ΔΙΑΙΤΟΛΟΠΑΣ Yt ΕΙΔΙΚΟΤΗΤΑΣ ΓΕΝΙΚΩΝ ΚΑΘΗΚΟΝΤΩΝ
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1  Τα σκάνδαλα... αρχειοθετήθηκαν
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 48 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-03-2019

Επιφάνεια: 373.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΟΛΙΤΙΚΟ ΚΑΦΕΝΕΙΟ

Τα σκάνδαήα... αρχειοθετήθηκαν

ΓΙΑΝΝΗΣ
ΤΣΑΠΡΟΥΝΗΣ
jtsaprounis
@e-typos.com

Α
ποτελεί συνηθισμένη και αγαπημέ
νη τακτική όλων των κομμάτων να 
χρησιμοποιούν διάφορες υποθέσεις 
σκανδάλων, υπαρκτών ή μη, ώστε να πλήξουν 

τους αντιπάλους τους. Τις περισσότερες φορές, 
μάλιστα, η δικαστική διερεύνηση για τα πολιτικά 
πρόσωπα παίρνει χρόνια, γιατί με αυτό τον τρόπο 
«μπολιάζεται» στην κοινή γνώμη π εμπλοκή στε
λεχών του ενός ή του άλλου κόμματος.

ΑΣ αφήσουμε, λοιπόν, στην άκρη -για λίγο- 
τα πολιτικά πρόσωπα και ας ασχοληθούμε με 
αποδεδειγμένα σκάνδαλα τα οποία αφορούν 
σε εμπλοκή είτε εταιριών είτε φυσικών προσώ
πων. Και ας ξεκινήσουμε από το σκάνδαλο της 
Novartis. Πώς το είχε χαρακτηρίσει ο αναπλη
ρωτής υπουργός Δικαιοσύνης; «Το μεγαλύτερο 
σκάνδαλο από συστάσεως του ελληνικού κρά
τους»! Προφανώς, κάτι παραπάνω θα ξέρει ο κ. 
Παπαγγελόπουλος.

ΣΥΜΦΩΝΑ με τα στοιχεία των δικαστικών 
ερευνών, στο σκάνδαλο της Novartis εμπλέκο
νται περίπου 4.000 γιατροί, οι οποίοι με διάφο
ρους τρόπους προωθούσαν φάρμακα της εται
ρίας λαμβάνοντας για την «εξυπηρέτηση» αυτή 
είτε χρήματα είτε άλλα «δώρα» όπως χλιδάτα 
ταξίδια. Αλήθεια, τι γίνεται με αυτή την έρευ
να; Κανείς δεν γνωρίζει. Και πιθανότατα κανείς 
δεν θα μάθει ποτέ. Γιατί, στην πραγματικότητα 
προφανώς καμία κυβέρνηση δεν ενδιαφέρεται 
να διαλευκάνει το σκάνδαλο. Ολους τούς ενδι
αφέρει η πολιτική πλευρά του σκανδάλου.

ΚΑΙ αλήθεια οι υπόλοιπες φαρμακευτικές 
εταιρίες δεν ακολουθούσαν ή δεν ακολουθούν 
ακόμα την ίδια «τακτική» για να προωθήσουν τα 
σκευάσματά τους; Για ποιο λόγο δεν έχει ξεκι
νήσει μια μεγάλη δικαστική έρευνα για όλες τις 
φαρμακευτικές; Και πώς φτάσαμε στο σκάνδαλο 
Novartis;

ΟΙ ΑΜΕΡΙΚΑΝΟΙ έβαλαν στο στόχαστρο την 
πολυεθνική που έχει ως έδρα την Ελβετία, γιατί 
κάποια στιγμή αύξησε τόσο πολύ την «πίτα» της

στην αγορά των Η ΠΑ, που προκαλούσε σημα
ντική ζημιά στις αμερικανικές φαρμακευτικές 
εταιρίες. Τα ίδια είχαν γίνει και με τπ Siemens 
παλαιότερα. Τα ίδια συμβαίνουν τώρα και με 
πολλές ακόμα εταιρίες που έχουν μπει στο στό
χαστρο των αμερικανικών αρχών. Από την κινε
ζική Huawei έως αρκετές αυτοκινητοβιομηχανί
ες. Για να κατανοούμε για ποιον λόγο παίρνουν 
δημοσιότητα κάποια σκάνδαλα. Τα οποία όντως 
είναι σκάνδαλα, αλλά αυτό δεν σημαίνει ότι και 
οι υπόλοιπες εταιρίες των αντίστοιχων κλάδων 
δεν δραστηριοποιούνται με την ίδια τακτική, 
δηλαδή κάνοντας lobbying με «μίζες»! Αρα το 
«αμερικανικό ζήτημα» δεν είναι π «κάθαρση», 
αλλά η προστασία εταιριών συμφερόντων των 
ΗΠΑ.

ΑΣ επιστρέφουμε, τώρα, στα δικά μας. Πιθανό
τατα για το πραγματικό σκάνδαλο των φαρμα
κευτικών εταιριών δεν θα λογοδοτήσουν ποτέ 
ούτε οι εταιρίες ούτε βέβαια οι εμπλεκόμενοι 
γιατροί. Τα ίδια έγιναν και με τη Siemens. Η συμ
φωνία της προηγούμενης την οποία είχε καταγ
γείλει και υποτίθεται πως θα άλλαζε η σημερινή 
κυβέρνηση έχει μείνει ίδια και απαράλλαχτα Στα 
σκάνδαλα των εξοπλιστικών έχουν καταδικαστεί 
πολιτικοί, αλλά οι εταιρίες που έδιναν τις μίζες 
δεν ενοχλήθηκαν ποτέ ούτε από τη Δικαιοσύ
νη ούτε από τις κυβερνήσεις. Και κάποιοι με
σάζοντες όπλων καταδικάστηκαν σε πολυετείς 
καθείρξεις με αναστολή! Για τα σκάνδαλα των 
δημοσίων έργων δεν άνοιξε μύτη, αφού οι ερ
γολάβοι έγιναν «κολλπτάρια» του σημερινού 
καθεστώτος. Οι λίστες Λαγκάρντ, Μπόργιανς 
κ.λπ. ξαναθάφτηκαν.

ΑΥΤΑ είναι τα αποτελέσματα της πολυδιαφη
μισμένης κάθαρσης και της υποτιθέμενης μάχης 
κατά της διαπλοκής του ΣΥΡΙΖΑ. Πολλή φασαρία 
για το τίποτα. Πολύς σανός χωρίς ούτε ευρώ 
κέρδος για το κράτος. Το μόνο που απασχο
λεί το Μαξίμου είναι να ασκηθούν διώξεις σε 
πολιτικά πρόσωπα της αντιπολίτευσης εν όψει 
προεκλογικής περιόδου. Ολα τα άλλα ας... αρ
χειοθετηθούν! ■
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1  30 νομοί χωρίς ιατροδικαστή
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-03-2019

Επιφάνεια: 42.79 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

30 νομοί χωρίς 
ιατροδικαστή

Ε
ύμφωνα με στοιχεία της 
Ελληνικής Ιατροδικαστικής 
Εταιρείας, μόνον 22 νομοί της 

χώρα διαθέτουν ιατροδικαστή και 
στις περισσότερες περιπτώσεις, 
μόνο έναν! Για παράδειγμα, 
ολόκληρη η Θεσσαλία και Στερεά 
Ελλάδα καλύπτονται από έναν 
ιατροδικαστή, ενώ στην 
περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας 
υπάρχει μόνο μία ιατροδικαστική 
δομή στην Πάτρα. Πόλεις, όπως η 
Καβάλα, ο Βόλος, το Αγρίνιο και η 
Χαλκίδα, δεν έχουν καθόλου.
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1  Βράβευση στο Ιατρείο Ακοής του ΓΝΚ για τον έλεγχο
όλων των παιδιών των παιδικών σταθμών

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-03-2019

Επιφάνεια: 526.48 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

■ ΒΡΑΒΕΥΣΗ ΤΟΥ ΙΑΤΡΕΙΟΥ ΑΚΟΗΣ 
ΤΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ

Ολα τα παιδιά των Παιδικών 
Σταθμών του Δήμου Καβάλας 
ελέγχθηκαν για τυχόν προβλήμα
τα ακοής - Τι είπε η Επιμελήτρια Α'
Ευδοξία Γεροστεργίου για την 
έγκαιρη διάγνωση Σελ.ΐ7
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1  Βράβευση στο Ιατρείο Ακοής του ΓΝΚ για τον έλεγχο όλων των παιδιών
των παιδικών σταθμών

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-03-2019

Τ
ην ιατρό Ευδοξία Γερο- 
στεργίου, Επιμελήτρια Α' 
της κλινικής ΩΡΑ του ΓΝΚ 
και υπεύθυνη του ιατρεί
ου ακοής και ιλίγγου βράβευσε 
ο πρόεδρος του Νομικού προ

σώπου «Κοινωνική Αλληλεγγύη» 
ΔήμοςΤουλκίδης, με αφορμή την 
ολοκλήρωση των ελέγχων ακο
ής σε όλα τα παιδιά που φοιτούν 
στους παιδικούς σταθμούς του 
Δήμου Καβάλας. Συνολικά 466 
παιδιά ελέγχθηκαν στην ακοή 
τους, ενώ τα αποτελέσματα θα 
ανακοινωθούν σε συνέδριο το 
καλοκαίρι στην Κρήτη. Για το 
θέμα οι κ. Τουλκίδης και
Γεροστεργίου παρέθεσαν συνέ
ντευξη Τύπου, εξηγώντας πόσο 
σημαντικός είναι ο έγκαιρος εντο
πισμός προβλήματος ακοής ενός 
παιδιού για την αντιμετώπιση του 
και δεσμευόμενοι η δράση να συ
νεχιστεί για τους ηλικιωμένους 
στα ΚΑΠΗ του Δήμου.

«Η Καβάλα είναι γεμάτη 
γενναιόδωρους εθελοντές, 
με όρεξη να προσφέρουν στην 
πόλη»
Αρχικά, ο Δήμος Τουλκίδης πρό
εδρος του Νομικού Προσώπου 
«Κοινωνική Αλληλεγγύη» τόνισε 
πως: «Πρόκειται για μία εθελο
ντική δουλειά που ξεκίνησε από 
προηγούμενες διοικήσεις του 
Νομικού Προσώπου από την κ. 
Δρακονάκη και την κ. Φρατζε- 
σκάκη και έχω την χαρά εγώ να 
βραβεύσω την κ. Γεροστεργίου

Βράβευση στο Ιατρείο Ακοής του ΓΝΚ για τον έλεγχο 
όλων των παιδιών των παιδικών σταθμών
Δήμος Τουλκίδης και Ευδοξία Γεροστεργίου μίλησαν για μία πολύ σημαντική 
προσπάθεια που διήρκησε πάνω από 1 χρόνο

και μαζί της όλο το ιατρείο ακο
ής και ιλίγγου του Νοσοκομείου 
μας, που εθελοντικά δέχτηκαν να 
κάνουν ελέγχους ακοής σε όλα 
τα παιδιά στους παιδικούς σταθ
μούς. Αυτό δείχνει ότι η Καβάλα 
είναι γεμάτη γενναιόδωρους εθε
λοντές, με όρεξη να προσφέρουν 
στην πόλη».

«Θέλουμε να κάνουμε 
ανάλογους ελέγχους 
και στα ΚΑΠΗ του Δήμου 
για τους ηλικιωμένους»
Από την πλευρά της η Ευδοξία 
Γεροστεργίου, Επιμελήτρια Α' της 
κλινικής ΩΡΑ του ΓΝΚ και υπεύθυ
νη του ιατρείου ακοής και ιλίγγου 
είπε πως: «Ευχαριστούμε για την 
βράβευση αυτής της δράσης, κά
ναμε έναν έλεγχο ακοής σε όλα τα 
παιδιά των παιδικών σταθμών του 
Δήμου Καβάλας, η δράση ήταν 
πολύ σημαντική, αν σκεφθούμε 
ότι ένα παιδί, όσο γρηγορότερα 
διαγνωσθεί αν πάσχει από βαρη
κοΐα, τόσο πιο αποτελεσματική 
είναι η αντιμετώπιση της. Το ια

τρείο μας λειτουργεί κάθε Πέμπτη 
και διαθέτει ειδικό εξοπλισμό και 
κάνουμε εξειδικευμένες εξετάσεις 
ακοής για όλες τις ηλικίες. Θέλου
με να κάνουμε ανάλογους ελέγ
χους και στα ΚΑΠΗ του Δήμου για 
τους ηλικιωμένους που δεν έχουν 
την δυνατότητα να έρθουν σε κά
ποιο ιατρείο μας».

«Αν διαγνωσθεί στο πρώτο 
6μηνο ότι ένα παιδί έχει 
βαρηκοΐα, αντιμετωπίζεται 
πολύ καλά και το παιδί δεν έχει 
καμία διαφορετική εξέλιξη» 
Στην συνέχεια η κ. Γεροστεργίου 
πρόσθεσε πως: «Η εθελοντική 
δράση διήρκησε πάνω από 1 
χρόνο, ενώ στο πλαίσιό της εξε
τάστηκαν 466 παιδιά. Τα αποτε
λέσματα των ελέγχων είναι υπό 
επεξεργασία και θα παρουσια
στούν σε συνέδριο Ακουολογί- 
ας το καλοκαίρι στο Ρέθυμνο. Η 
λειτουργία του ιατρείου ξεκίνησε 
πριν 3 χρόνια, με αφορμή την 
συνεργασία μας με το ΚΕΕΛΠΝΟ, 
κάνοντας προληπτικό έλεγχο

ακοής σε όλα τα μωρά της πό
λης. Έχουμε την δυνατότητα να 
ελέγξουμε την ακοή σε μωρά 
από τις πρώτες ημέρες της γέν
νησης τους, αν διαγνωσθεί στο 
πρώτο δμηνο ότι ένα παιδί έχει 
βαρηκοΐα αντιμετωπίζεται πολύ 
καλά και το παιδί δεν έχει καμία 
διαφορετική εξέλιξη από κάποιο 
άλλο παιδί. Θέλαμε να προλά
βουμε οποιοδήποτε παιδάκι που 
πιθανόν να είχε πρόβλημα ακο
ής, υπήρχε ένα παιδάκι που είχε 
ήδη κοχλιακό εμφύτευμα, ενώ

άλλα παιδάκια παραπέμφθηκαν 
για περαιτέρω έλεγχο».
Από την πλευρά της η πρόεδρος 
των παιδικών σταθμών Δήμου 
Καβάλας κ. Αυλωνίτου αρκέστηκε 
να προσθέσει ότι: «Σημειώνουμε 
ότι η 3η Μαρτίου είναι η Παγκό
σμια Ημέρα Αυτιού και Ακοής και 
για αυτό ετοιμάσαμε σε συνεργα
σία με το ιατρείο ακοής και ιλίγ
γου να πραγματοποιηθεί σήμερα 
η συνέντευξη Τύπου και η βρά
βευση του ιατρείου για την προ
σφορά του».
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